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	 ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

	 λύ – ω
λύ – εις
λύ – ει
λύ – ομεν
λύ – ετε
λύ – ουσι(ν)
	λύ – σ - ω
λύ – σ - εις
λύ – σ - ει
 λύ – σ - ομεν
λύ – σ - ετε
  λύ – σ - ουσι(ν)

	ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ
	ΑΟΡΙΣΤΟΣ

	 ἔ - λυ – ον
 ἔ - λυ – ες
 ἔ - λυ – ε
 ἐ- λύ – ομεν
 ἐ - λύ – ετε
 ἔ- λυ – ον
	ἔ - λυ – σ - α
 ἔ - λυ – σ - ας
 ἔ - λυ – σ – ε
 ἐ - λύ – σ - αμεν
 ἐ - λύ – σ - ατε
 ἔ - λυ – σ - αν

	ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΣ
	ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ

	λέ – λυ – κ - α
λέ – λυ – κ - ας
λέ – λυ – κ - ε
 λε – λύ – κ - αμεν
 λε – λύ – κ - ατε
 λε – λύ – κ - ασι(ν)
	 ἐ - λε – λύ – κ - ειν
 ἐ - λε – λύ – κ – εις
 ἐ - λε – λύ – κ – ει
 ἐ - λε – λύ – κ - εμεν
 ἐ - λε – λύ – κ - ετε
 ἐ - λε – λύ – κ - εσαν







 Μέλλοντας – Αόριστος  αφωνόληκτων
    1.  π, β, φ, πτ + σ  = ψ: π.χ. βάπτω  βάψω, γράφω  ἔγραψα
    2.  κ, γ, χ, ττ, σς + σ = ξ: π.χ. διώκω  διώξω, κηρύττω ἐκήρυξα
    3.  τ, δ, θ, ζ  + σ  φεύγουν και μένει το – σ - : 
π.χ.  κτίζω, κτίσω
 Η αύξηση στον Παρατατικό - Αόριστο
α  η: π.χ. άκούω  ἤκουον - ἤκουσα
ε η: π.χ. ἐτοιμάζω  ἠτοίμαζον - ἠτοίμασα  
 αι  ῃ  : π.χ. αἱρῶ  ᾕρουν 
ει  ᾐ: π.χ. εἰκω  ᾖκον - ᾖξα
αυ ηυ: π.χ. αὐγάζω  ηὔγαζον - ηὔγασα
ευ  ηυ: π.χ. εὐαγγελίζω  ηὐαγγέλιζον - ηὐαγγέλισα
ο  ω: π.χ. ὁρίζω  ὥριζον - ὥρισα
οι ᾠ: π.χ. οἰκίζω ᾤκιζον - ᾤκισα
ι ι: π.χ. ἰκετεύω  ἰκέτευον - ἰκέτευσα
υ  υ: π.χ. ὑστερίζω ὑστέριζον - ὑστέρισα
ῥ  ἐρρ-: π.χ. ῥαντίζω ἐρράντιζον - ἐρράντισα








Καταλήξεις Παρακειμένου και Υπερσυντέλικου αφωνόληκτων ρημάτων
π, β, φ, πτ  φ: π.χ. τρίβω  τέτριφα - ἐτετρίφει
κ, γ, χ, ττ, σσ   χ: π.χ. τάττω  τέταχα - ἐτετάχειν
τ, δ, θ, ζ   φεύγουν και μένει το – κ - : 
π.χ. σῴζω  σέσῳκα - ἐσεσῴκειν







Αναδιπλασιασμός Παρακείμενου και Υπερσυντέλικου
χ   κε: π.χ. χορεύω κεχόρευκα - ἐκεχορεύκειν
φ πε: π.χ. φύω πέφυκα - ἐπεφύκειν
θ  τε: π.χ. θύω  τέθυκα - ἐτεθύκειν
ψ, ξ, δύο και πάνω σύμφωνα ἔ: π.χ. ψαύω  ἔψαυκα - ἐψαύκειν







Άσκηση
Σχηματίστε την οριστική όλων των χρόνων στο πρόσωπο που βρίσκεται ο καθένας από τους παρακάτω τύπους:


	ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ.
	ΠΑΡΑΤΑΤ.
	ΜΕΛΛΟΝΤ.
	ΑΟΡΙΣΤΟΣ
	ΠΑΡΑΚΕΙΜ.
	ΥΠΕΡΣΥΝΤ.

	κελεύετε
	
	
	
	
	

	βουλεύω
	
	
	
	
	

	διαλύουσιν
	
	
	
	
	

	
	
	
	ἐπαιδεύσαμεν
	
	

	
	
	πέμψεις
	
	-------------
	-------------

	
	
	
	
	γέγραφε
	

	
	ἔταττον
	
	
	
	

	χορεύομεν
	
	
	
	
	

	
	
	φυλάξετε
	
	
	

	πράττει
	
	
	
	
	

	
	ἔθυες
	
	
	
	

	
	
	
	ἐδίωξε
	
	

	
	
	
	ἔπαυσα
	
	

	ταράττομεν
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	πεφύτευκα
	

	
	
	πείσουσιν
	
	
	













